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   P R O T O K Ó Ł     Nr  XLII/14 
 
             z Sesji Sejmiku  Województwa  Podlaskiego 
 
                           z dnia 4 sierpnia 2014 r. 
 
 
 
  Obradom przewodniczył Wiceprzewodniczący Sejmiku – 
Pan Jan Syczewski. 
 
  W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 22 
Radnych. Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 1 – Otwarcie sesji. 
 
  Pan Jan Syczewski powitał wszystkich zebranych i otworzył 
obrady XLII Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego. 
 
Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad. 
 
  Do proponowanego porządku obrad wprowadzono 
następujące zmiany: 
 
- wprowadzono punkt 7 a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
skargi Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Białymstoku na 
uchwałę Sejmiku w sprawie dokonania podziału województwa na 
obwody łowieckie – głosowanie jawne, 22 głosy za, 0 przeciw, 0 
wstrzymujących się; 
- wprowadzono punkt 7 b – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
zmian w budżecie województwa – głosowanie jawne, 20 głosy za, 0 
przeciw, 0 wstrzymujących się. 
 
Następnie, również w głosowaniu jawnym, przy 22 głosach za, braku 
przeciwnych i wstrzymujących się przyjęto całość porządku obrad. 
 
Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z XLI Sesji. 
 
 Radni nie zgłaszali uwag do powyższego protokołu i w głosowaniu 
jawnym, przy 23 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się 
przyjęli go. 
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Punkt 4 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału 
województwa podlaskiego na okręgi wyborcze w wyborach do 
sejmiku województwa. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Pan Jarosław Dworzański – Marszałek 
Województwa Podlaskiego. 
 

Następnie Pan Leszek Dec – Przewodniczący Komisji Statutowo-
Regulaminowej poinformował, iż Komisja negatywnie zaopiniowała 
powyższy projekt uchwały. Podkreślił, iż  Komisja,  po analizie stanu 
prawnego wyborów do sejmiku – stanowisk poszczególnych powiatów 
oraz informacji o mniejszościach narodowych zamieszkujących 
województwo Podlaskie stwierdziła, że nie zachodzi  naruszenie art. 
462§4 Ustawy Kodeks Wyborczy jak również brak jest przesłanek 
określonych w art. 421§1.   
 

Pan Marek Komorowski stwierdził, iż jego zdaniem nie ma potrzeby 
zmiany poprzedniej uchwały w sprawie podziału województwa 
podlaskiego na okręgi wyborcze w wyborach do sejmiku 
województwa. Podkreślił, że po jego analizie stanu prawnego 
wyborów do sejmiku – stanowisk poszczególnych powiatów oraz 
informacji o mniejszościach narodowych,  zamieszkujących 
województwo Podlaskie nie zachodzi  naruszenie art. 462§4 Ustawy 
Kodeks Wyborczy,  jak również brak jest przesłanek określonych w 
art. 421§1. Tym samym nie ma potrzeby zmiany poprzedniej uchwały. 

 

Pan Jan Chojnowski – Wiceprzewodniczący Sejmiku zwrócił się z 
zapytaniami: „Czy Komisarz Wyborczy wyraził tu jakieś sugestie? Czy 
przy konstrukcji projektu uchwały kierowano się wynikami spisu 
powszechnego? Czy zmiana nie narusza ugruntowanych już więzi 
społecznych?” Pan J. Chojnowski podkreślił, iż jest przeciwny 
wszelkim podziałom, w tym wyznaniowym, a ten problem jest 
nieustannie podnoszony w Białymstoku. Pan J. Chojnowski 
zaapelował o odrzucenie projektu uchwały w zaproponowanym 
brzmieniu. 

 

Pan Jarosław Dworzański, ustosunkowując się do powyższych 
wypowiedzi podkreślił, iż powyższy projekt uchwały został 
skonstruowany zgodnie z obowiązującym prawem. Wyjaśnił, iż w tym 
przypadku procedura obejmuje przedstawienie projektu uchwały 
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Radnym, którzy podejmują ostateczną decyzję w tej sprawie. W razie 
nie podjęcia uchwały przez Radnych, Komisarz Wyborczy sam 
podejmuje stosowne kroki. 

 

Po dyskusji, Radni, w głosowaniu jawnym, przy 13 głosach za, 12 
przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęli 

 

                 U C H W A Ł Ę     Nr  XLII/494/14. 

 

  

 
Punkt 5 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczeń w budynku 
znajdującym się na nieruchomości położonej w Suwałkach , na 
rzecz Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 
 
Projekt uchwały przedstawił Pan Mieczysław Baszko. 
 
Pan Cezary Cieślukowski, przedstawiając opinię Komisji Skarbu i 
Finansów podkreślił, iż Radni zgłosili wniosek, aby w kolejnej umowie 
zaproponować wyższą stawkę, przynajmniej 20 zł za m2. 
 
Następnie, Radni, w głosowaniu jawnym, przy 22 głosach za, braku 
przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 
 
                       U C H W A Ł Ę   Nr  XLII/495/14. 
 
Punkt 6 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na dokonanie darowizny zabudowanej nieruchomości, 
położonej w Grajewie przy ul. Kolejowej. 
 
Projekt uchwały przedstawił Pan Mieczysław Baszko. 
 
Radni, w głosowaniu jawnym, przy 19 głosach za, 0 przeciw i 1 
wstrzymującym się podjęli 
 
 
                   U C H W A Ł Ę     Nr   XLII/496/14. 
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Punkt 7 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Panem Maciejem 
Perkowskim – Radnym Województwa Podlaskiego. 
 
Pan Jan Syczewski – Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, iż 
projekt ten znalazł się w porządku obrad po raz kolejny, ponieważ 
uchwała podjęta w powyższej sprawie na poprzedniej sesji została 
unieważniona przez Wojewodę Podlaskiego z powodu braku 
uzasadnienia. 
 
Następnie  Pan Leszek Dec – Przewodniczący Komisji Statutowo-
Regulaminowej przedstawił Radnym uzasadnienie do powyższego 
projektu uchwały. 
 
Radni nie zabierali głosu i w głosowaniu jawnym, przy 23 głosach za, 
braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 
 
                             U C H W A Ł Ę     Nr  XLII/497/14. 
 
 
Punkt 7 a -– Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi 
Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Białymstoku na 
uchwałę Sejmiku w sprawie dokonania podziału województwa na 
obwody łowieckie.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił Pan Jacek Jasiński – zastępca dyrektora 
Departamentu  Rolnictwa i Obszarów Rybackich UMWP. 
 
Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 11 głosach za, 8 przeciwnych  i 0 wstrzymujących się podjęli 
 
                          U C H W A Ł Ę    Nr  XLII/498/14. 
 
 
Punkt 7 b – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie województwa. 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Łucja Jabłońska  - Dyrektor 
Departamentu Finansów UMWP. 
 
Radni, w głosowaniu jawnym, przy 23 głosach za, 0 przeciw i 1 
wstrzymującym się podjęli 



 5 

 
                         U C H W A Ł Ę     Nr   XLII/499/14. 
 
Punkt 8 – Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu 
Województwa. 
 
W tej części obrad głos zabrali: 
 
 Pan Krzysztof Kondraciuk zwrócił się z zapytaniem dotyczącym 
odwołania Pani Ewy Komorowskiej ze stanowiska dyrektora Woj. 
Ośrodka Medycyny Pracy. Zapytał, czy odbyło się to na wniosek Pani E. 
Komorowskiej, czy też istniało inne uzasadnienie? 
 
 Pan Jarosław Dworzański poinformował, iż zmiana ta wynikła z 
trudnej sytuacji finansowej Ośrodka, a pozostawienie dotychczasowego 
dyrektora nie rokowało poprawy sytuacji. Zmiana dokonana została wraz 
z sugestią, aby nowe kierownictwo Ośrodka ograniczyło swoją 
działalność do działalności statutowej i nie rozwijało działalności 
komercyjnej, ponieważ województwo ponosi z tego tytułu straty. 
 
 Pan Jan Chojnowski nawiązał do zapisu na str. 22 pkt. 2 informacji 
dotyczącego pojawienia się w RPO środków w wysokości ponad 3 mln zł 
na dofinansowanie 3 kolejnych projektów z listy rezerwowej. Zwrócił się z 
prośbą o przybliżenie tej kwestii. 
 
 Pan Jarosław Dworzański poinformował, iż są to kolejne projekty z 
listy – finansowane w miarę pojawiania się wolnych środków. Bliższych 
informacji jest w stanie udzielić kierownictwo odpowiednich 
Departamentów, jednakże w chwili obecnej trwają obrady Komitetu 
Sterującego. 
 
 
 
 
Punkt 9 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na 
poprzedniej sesji. 
 
 
Radni nie zwracali się z prośbą o uzupełnienie odpowiedzi, jakie 
otrzymali na swoje interpelacje i zapytania. 
 
Punkt 10 – Interpelacje i zapytania Radnych. 
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Radni nie zgłaszali interpelacji, ani zapytań. 
 
 
Punkt 11 – Informacja o działalności Przewodniczących Sejmiku. 
 
Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 
 
Punkt 12 – Wolne wnioski, informacje. 
 
W tej części obrad głos zabrali: 
 
 Pan Marek Komorowski podziękował Zarządowi Województwa za 
pomoc w pozyskaniu przez Szpital w Zambrowie środków na remont 
budynku i wyraził nadzieję na dodatkowe środki w przyszłości , które 
przeznaczone byłyby na wyposażenie Szpitala.  
Pan M. Komorowski podziękował także za inicjatywę zorganizowania 
wyścigu dookoła Mazowsza oraz zaapelował o jej kontynuowanie. 
 
 Pan Jan Chojnowski wyraził podziękowanie i złożył gratulacje 
inicjatorom oraz twórcom Podlaskiej Oktawy Kultur. Podkreślił również, iż 
należałoby rozważyć ujęcie w tymże festiwalu akcentu związanego z 
rocznicą wybuchu Powstania Warszawskiego. 
 
Punkt 13 – Zamknięcie sesji. 
 
 Pan Jan Syczewski – Wiceprzewodniczący Sejmiku stwierdził, iż 
porządek obrad został wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie 
i zamknął obrady XLII Sesji Sejmiku Woj. Podlaskiego. 
 
Protokołowała:       Przewodniczył: 
 

Nella Kamińska       Jan Syczewski 


